
 

سرویس سیاســی - وزیر ورزش در 
رابطــه با بحث ابطال مجوز واردات خودرو 
بــرای بازیکنان تیــم ملی فوتبــال، گفت: 
این مســاله توســط معاونت حقوقی آقای 
رئیس جمهــور آقای دهقان در حال پیگیری 
است، عزیزان در این زمینه اقدامات، تلاش ها 
و مکاتباتــی را انجام داده و در دســت اقدام 
دارند که بتوانند این نگرانی که به وجود آمده 

را برطرف کنند.
کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان 

با حضــور در جمع خبرنــگاران حاضر در 
حیاط دولــت در رابطه با بحث ابطال مجوز 
واردات خــودرو بازیکنان تیم ملی فوتبال، 
گفت: این مســاله توســط معاونت حقوقی 
آقای رئیس جمهور آقای دکتر دهقان در حال 
پیگیری است، عزیزان در این زمینه اقدامات، 
تلاش ها و مکاتباتی را انجام داده و در دست 
اقدام دارند که بتوانند این نگرانی که به وجود 

آمده را برطرف کنند.
وی تصریــح کرد: ضمــن اینکه باید 

بــه دغدغه های رشــته های دیگــر به ویژه 
رشته های المپیکی از جمله کشتی هم توجه 

و رسیدگی شود.
هاشــمی درخصوص احداب دهکده 
مدال آوران نیز، گفت: مساله ای که بنده عنوان 
کرده بودم »شــهرک مدال « بود که از پیشنهاد 
بنده بــه دولت بود و البته مورد پذیرش قرار 
گرفت. در همین راســتا مقرر شــد زمین را 
ورزش و جوانــان تهیه کند و ســاختمان را 

وزارت مسکن احداث کند.

هاشمی در پاسخ به سوالی پیرامون تهاتر 
نفت با احداث ورزشــگاه در تهران توسط 
چینی ها، عنوان کرد: ساخت ورزشگاه یکی 
از پروژه های بزرگ کشور است که در تاریخ 
ورزش کشور وجود نداشت. کلان پروژه با 
پیمانکار چینی است اما در قسمت های خرد 
آن از ظرفیت های داخلی استفاده خواهد شد. 
درخصوص پرداخت هزینه های اجرای این 
پروژه هم در دولت تصویب شده که از محل 
تهاتر نفت اســت که این پروژه اجرا خواهد 

شد.
وی افزود: البته این هم از محاسن پروژه 
است که منابع مالی بدون دغدغه فراهم شده 

است.
وزیر ورزش درخصوص بهره برداری از 
این پروژه گفت: تمام هم و غم ما این اســت 
کــه این پروژه در چند فاز به بهره برداری می 
رســد؟ تلاش ما این اســت که فاز اول آن را 
 تــا پایان دولت ســیزدهم به بهــره برداری 

برسانیم. 

هاشمی در جمع خبرنگاران:

مساله مجوز واردات خودروی ملی پوشان در حال پیگیری است

7 سیاسی

سرویس سیاسی - انتشار آمار 
تورم، آمار تولیــد ناخالص داخلی، 
آمــار نیــروی کار و... حدود نصف 
سال ۱۴۰۰ شــده است. همچنین تا 
امروز هنوز آمار تورم آذر منتشر نشده 
است. احتمالا نتایجش رضایت بخش 

نیست.
عباس عبدی نوشــت: سازمان 
ثبــت احوال که آمار زاد و ولد و مرگ 
و میر، ازدواج و طلاق را مستمرا حتی 
به صــورت هفتگی و با ریزجزییات 

منتشر می کرد بیش از یک سال است که انتشار داده ها را متوقف کرده است.
 دو ماه اول را با اعلام ۶ رقم تولد و وفات برحســب جنسیت و ازدواج و 
طلاق ماجرا را ختم کردند. دو ماه دوم را هم تکرار کردند، ولی از ماه های بعد 
همین را هم دریغ داشــتند. همچنین انتشار اسامی انتخابی برای نوزادان نیز به 
کلی حذف شــده است، حتی دسترسی به اطلاعات و آمارهای قبلی نیز میسر 
نیست. همچنین انتشار آمار تورم، آمار تولید ناخالص داخلی، آمار نیروی کار 
و... حدود نصف سال ۱۴۰۰ شده است. همچنین تا امروز هنوز آمار تورم آذر 

منتشر نشده است. احتمالا نتایجش رضایت بخش نیست.
 تولید و انتشــار آمارهای گمرکی، هزینه و درآمد خانوار، اوقات فراغت، 
آمارهای آب و برق و انرژی، آموزش و پرورش و دانشگاهی و... همگی دچار 

رکود جدی شده است، البته نسبت به اعتبار آنها هم باید حساس بود.
 دیگر اینکه تقریبا از پژوهش های عینی که بازتاب دهنده واقعیت باشــد، 
چیزی نمی بینیم. پیمایش ها و نظرسنجی ها نیز کمتر یا انتشار آنها محدود شده 
است. نمونه اش همین نظرسنجی اخیر ایسپا درباره انتخابات است که اطلاعات 

اندکی از آن منتشر شد. در حالی که جزییات مهم آن زیاد بوده است.
 نه فقط تولید و انتشار اینها محدود شده است، بلکه اگر کسی هم بخواهد 
تولید کند، در عمل مجاز به انجامش نیســت. این نحوه برخورد با واقعیت که 
کوششی نظام مند برای قلب واقعیت و معرفی نادرست از آن است در رسانه های 
رســمی نیز بازتاب دارد. به عبارت دیگر همیشه بخش کوچکی از واقعیت را 

می بینند و بخش های مهمی را نادیده می گیرند، گویی که نیست.
 چرا این نیروی سیاسی تن به پذیرش واقعیت نمی دهد از جمله هنوز به 
شکل عجیبی معتقدند که دینداری مردم و جوانان در حال تقویت شدن است یا 

مردم از سیاست های رسمی با شور بالایی حمایت و استقبال می کنند؟
 به نظر می رسد که پذیرش واقعیت آنان را با بحران مواجه می کند و باید 
تبعاتــی را بپذیرند که نمی تواننــد تحمل کنند. انقلابی که متکی به مردم بوده، 
چگونــه می توانــد همچنان خود را انقلاب تعریف کند ولی مردم از آن فاصله 
گرفته باشــند؟ فقط یک پرســش باقی می ماند که تا کجا این ندیدن و نشنیدن 

ادامه خواهد یافت؟

سرویس سیاسی - عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی گفت: 
تحریم انتخابات رویکرد مقبولی نیست و در همسایگی نظریات براندازی تفسیر 

می شود.
محمد عطریانفر، عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی درباره 
سخنان رهبر انقلاب در خصوص انتخابات گفت: مقام معظم رهبری چهار محور 
را به عنوان ارکان برگزاری یک انتخابات پرشــور و موثر و در تراز جامعه ایرانی 

مطرح کردند.
وی ادامه داد: این محور های چهارگانه که تحت عنوان مشــارکت، رقابت، 

سلامت و امنیت هستند محور هایی کاملا شفاف، گویا و کارکردی است.
این فعال سیاسی اصلاح طلب اظهار کرد: پیام رهبر انقلاب دلالت بر این دارد 
که این ارکان در پیوستگی و انسجام کافی با هم هستند. فی الواقع اگر بخواهیم یک 
مشارکتی داشته باشیم که دلالت کند بر حضور چشمگیر مردم طبعا باید یک رقابتی 
در کنار این منطق مشارکت و پیش نیاز مشارکت باشد که زمینه حضور سلیقه های 
مختلف را فراهم کند و از رهگذر تبلیغ و تشویق حضور همه جانبه اندیشه های 

مختلف استعدادی برای حضور حداکثری فراهم شود.
عطریانفر بیان کرد: رهبر انقلاب در کنار این ماجرا اشاره کردند به امنیت و 
سلامت که بخشی از دو محور مشروعیت و جمهوریت از ناحیه دولت و بخش 
دیگر از ناحیه گروه های سیاسی است که اگر درست شکل بگیرد این مشارکت 

حاصل می شود.
عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی تصریح کرد: واقعیت این 
است که در سخنان رهبری یک اشاره روشنگری بود و آن اینکه حتما سلیقه های 
مختلف باید حضور داشته باشند. به نظر بنده این پیام رهبری بیشتر در مقام نقد 

سیاستی بود که حضرات دولت و شورای نگهبان در پیش گرفته اند.
وی ادامه داد: سیاست های انتخاباتی حاکمیت و یا مشخص تر وزارت کشور، 
دولت و شورای نگهبان به گونه ای بوده که این زمینه فراهم نشده است و واقعیت 
خارجی این است که آن قانون شتاب زده ای که از مجلس گذراندند و پیش ثبت نام 
را مطرح کردند فرصتی را فراهم نکرد که حتی احزاب سیاسی مشخصا احزاب 
اصلاح طلب که امروز از صحنه قدرت خارج هســتند و دخالتی ندارند فرصت 
کافی برای اینکه روی این قضیه متمرکز شوند و فکر کنند و بتوانند مطابق با قانون 

جدید خود را سازگار کنند، پیدا نکردند.
این فعال سیاسی اصلاح طلب اظهار کرد: این آسیب شناسی در فرمایشات 
رهبری به زبان بی زبانی و با ادبیاتی کاملا آبرومندانه شکل گرفت و یک تکلیفی 
برعهده مقامات مســئول در به وجود آوردن این شرایط است چراکه این شرایط 
ضعیف از بابت اشتیاق و استقبال مردم را باید رفع کنند و اگر این شرایط فراهم 
شود حتما مشارکت جدی خواهد بود و اگر توقعی از اصلاح طلبان باشد که هست 
این ها بتوانند با حضور نامزد های انتخاباتی که درواقع کفایت نمایندگی اندیشه 

آن ها را در مجلس داشته باشند در انتخابات فعال شوند. 
عطریانفر درباره اســتراتژی اصلاح طلبان برای انتخابات مجلس دوازدهم 
گفت: استراتژی اصلاح طلبان خیلی تفاوتی با رویکرد های گذشته در انتخابات 
ندارد. اگر زمینه ای فراهم شود که نامزد هایی اندیشه های اصلاح طلبان را نمایندگی 
کنند و در لیســت احتمالی که در شــورای نگهبان تایید می شود به اندازه کفایت 
وجود داشــته باشند و بتوانند حداکثر در ۶۰ درصد از حوزه های سراسر کشور 
نماینده داشته باشند طبیعتا در انتخابات فعال خواهند بود.  عضو شورای مرکزی 
حزب کارگزاران سازندگی افزود: اصلا مشخص نیست چه کسی تایید صلاحیت 
خواهد شــد یا اصلا چه کســی در این مرحله حضور دارد. وی گفت: رویکرد 
تحریم انتخابات رویکرد مقبولی نیست. در سخنگویان رسمی و نمایندگان رسمی 
دیدگاه های اصلاح طلب کسی را پیدا نخواهید کرد مقوله تحریم را تشویق کند.  
عطریانفر اظهار کرد: تحریم نوعی سیاســت در همســایگی نظریات براندازی 
معمولا تفسیر می شود. از این حیث تصور نمی کنم هیچ نظریه اصلاح طلبی که در 
جبهه دوم خرداد که متکثر هستند نظریه ای مبنی بر ضرورت تحریم و تشویق به 

تحریم در آن ها وجود داشته باشد.
این فعال سیاسی اصلاح طلب بیان کرد: حزب کارگزاران به صفت بررسی 
عمومی اگر این پیش فرض هایی که در مقدمه عرایض بنده مطرح شــد حاصل 
شود و زمینه حضور سلیقه ها در گروه های سیاسی چپ و راست رضایت بخش 
باشد باورم این است که ظرفیت ۵۰ الی ۵۵ درصد مشارکت در انتخابات را داشته 

باشیم که عدد قابل توجهی خواهد بود.

عباس عبدی :

دولت رئیسی از پنهان کردن آمار و 
نتایج نظرسنجی ها دنبال چیست؟

عطریانفر عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی:

استراتژی اصلاح طلبان برای انتخابات 
تفاوت چندانی با رویکرد های گذشته ندارد

در 60 روز مانده به انتخابات ۱۱ اسفند؛

نگاهی به آخرین فعالیت انتخاباتی برخی از جناح های سیاسی

سرویس سیاسی -جریانات سیاسی در 
آســتانه برگزاری دوازدهمین دوره انتخابات 
مجلس شورای اسلامی با تشکل های مختلفی 

پا به میدان گذاشته است.
شــورای وحدت اصولگرایــان یکی از 
تشکل های جریان اصولگرایی است که پس از 
انتخابات مجلس یازدهم تشکیل شد و اکنون 
به صورت جدی وارد انتخابات مجلس شــده 
است. این شــورا با ریاست آیت الله موحدی 
کرمانی تشــکیل شــد. مصطفی پورمحمدی 
دبیر عالی جامعه روحانیت مبارز عضو هیات 
مرکزی انتخابات شورای وحدت است. گفته 
شده که شورای وحدت به دنبال احیای نقش 
جامعه روحانیت مبــارز در میان اصولگریان 

است.
هیئــت مرکــزی انتخابــات شــورای 
وحدت با حضور حجت الاســلام مصطفی 
پورمحمدی، اســدالله بادامچیان، محمد رضا 
باهنر، شــهاب الدین صدر، لاله افتخاری، نیره 
قوی، حجت الاسلام محمدجواد جلالی، متین 
منتظمی و منوچهر متکی انتخاب شدند. متکی 
ســخنگو و حسن بیادی رئیس ستاد انتخابات 

این جبهه در تهران هستند.
شــورای وحدت منتقــد عملکرد 

مجلس یازدهم است
شــورای وحدت منتقد عملکرد مجلس 
یازدهــم بوده و معتقد اســت که این مجلس 
حاصل عملکرد شــورای ائتلاف اصولگرایان 
است و لیســتی که آنها معرفی کردند، کارایی 
لازم را نداشته است. منوچهر متکی سخنگوی 
شــورای وحدت اصولگرایان در همین زمینه 
گفت:»مجلس یازدهم که واپسین ماه های خود 
را می گذراند عملکرد قابل دفاعی نداشــته و 
همین امر موجب قهــر بخش هایی از جامعه 
با انتخابات و صندوق های رأی شــده است. 
اکنون ما می خواهیم آشتی با صندوق های رأی 

و انتخابات را با برنامه و راهبرد برقرار کنیم.«
اســدالله بادامچیان دبیرکل حزب موتلفه 
اســلامی و از اعضای شــورای وحدت نیز با 
انتقاد از مجلس یازدهم، اظهار کرده اســت:» 
در مــورد مجلس یازدهم نظر من این اســت 
کــه بخش کلی این مجلــس امور را مدیریت 
کــرده اما آن چیزی که مورد انتظار مردم بود را 

برآورده نکرد.«
وی در گفــت و گویــی درباره عملکرد 
شورای ائتلاف اصولگرایان گفته است که »در 
انتخابات گذشته شورای ائتلاف فکر می کرد 
کار جمعــی که در انتخابــات های قبلی کرده 
است، موثر نبوده و حالا باید خودشان کار کنند 
و کار کردنــد. حالا امیدوارم از تجربه مجلس 
یازدهم استفاده کنند.« وی در همین گفت گو 
ادامه داده است که »باید اکنون بررسی کرد که 
نماینده چه عملکردی در چهار ســال داشته و 
آیا مردم از عملکرد نمایندگان فهرســت یک 
گروه راضی هســتند یا نه و دوباره به آنها رای 

می دهند یا نه؟«
تاکنون ســاختارهای اســتانی شورای 
وحدت مشــخص و شاخص های نامزدهای 
مدنظر این شورا هم تعیین شده است. شورای 
وحدت اعلام کرده اســت که در لیست خود 
برای تهران ۷ ســهمیه برای زنان و ۱۰ سهمیه 

برای جوانان در نظر خواهد گرفت.
محمدرضا باهنر چهره شاخص شورای 
وحدت اســت که احتمال قــرار گرفتن او به 

عنوان سرلیست زیاد است.
تلاش شــورای ائتلاف برای حفظ 

جایگاه
شورای ائتلاف اصولگرایان یکی دیگر از 
تشــکل های اصولگرایی است که از دل جبهه 
نیروهای انقلاب اســلامی )جمنا( در سال ۹۶ 
تشــکیل شد. ریاست این شــورا را غلامعلی 

حدادعادل بر عهده دارد.
لیســت این شــورا در انتخابات مجلس 
یازدهم در ســال ۹۸ دســت بالا را در مجلس 
بدســت آورد. شورای ائتلاف در آن انتخابات 
توانســت پس از کش و قوس های فراوان، با 
جبهه پایداری بر ســر یک لیست به وحدت 
برسد. ســر لیست شورای ائتلاف، محمدباقر 
قالیبــاف و مرتضی آقا تهرانــی نفر دوم این 
لیســت بود. تمام لیست این شــورا در تهران 

وارد مجلس شدند.
در حــال حاضر غلامعلــی حدادعادل، 

رضــا داوری، عبدالحســین روح الامینــی ، 
فاطمه قاســمپور، سید علی ریاض، نورالدین 
قدیمی، مهدی چمران، پرویز سروری، مهدی 
محمدی، مهدی اقراریان و سید محمد آقامیری 
اعضای کمیته تدوین ســند انتخاباتی شورای 

ائتلاف هستند.
۸ هزار داوطلب در سامانه شورای 

ائتلاف ثبت نام کرده اند
حدادعــادل پیش از این گفته بود که باید 
مجلس دوازدهم انقلابی تر باشد. او تاکید کرده 
است که » یازدهمین مجلس شورای اسلامی 
انقلابی است و ما می خواهیم مجلس دوازدهم 
انقلابی تر باشــد. برای تحقق این رویکرد باید 
افرادی با انگیزه، با ایمان، با تجربه، خردمند و 
اهل فکر انتخاب شوند.« حداد عادل همچنین 
بر لزوم توجه به جوانان و زنان برای انتخابات 

تاکید کرده است.
اکنون هم فرایند بررســی سوابق کاندیدا 
در این شــورا آغاز شــده اســت و طبق گفته 
امیرابراهیم رسولی سخنگوی شورای ائتلاف 
نیروهــای انقــلاب، »بیش از ۷ هــزار نامزد 
به صورت الکترونیکی و قریب به هزار کاندیدا 
بصورت حضوری در ســامانه این تشــکل 
سیاسی اصولگرا برای حضور در فهرست های 

انتخاباتی مجلس ثبت نام کرده اند.«
مبنا، ادامه شانا؟

مجمع بیداری نیروهــای انقلاب )مبنا( 
همایشــی را در روز چهارم آبــان با حضور 
چهره هایــی از جملــه محمدباقــر قالیباف، 
غلامعلــی حدادعادل و محســن رضایی در 
حرم امام خمینی)ره( برگزار کرد. مبنا، تشکلی 
نزدیک به قالیباف معرفی شــده است. در این 
همایــش بر مشــارکت در انتخابات، دعوت 
به همگرایی و کارآمدی و تشــکیل مجلسی 
انقلابی تاکید شد. قالیباف در این همایش گفت 

که باید سهم خواهی را حرام بدانیم.
عبــدالله مرادی دبیر کمیســیون ماده ۱۰ 
احــزاب درباره همایش مبنا گفته اســت که » 
این همایش از سوی شورای ائتلاف نیروهای 
انقلاب اسلامی برگزار شــده که این ائتلاف 
هم جواز فعالیت دارد.« شــاید برهمین اساس 
این گمانه زنی ایجاد شد که مبنا جایگزین شانا 
خواهد شد اما محمد ســعید احدیان مشاور 
قالیباف این گمانه زنی را رد کرده و گفته:»این 
که گفته شــده مبنا جایگزین شانا است غلط 
است. چرا که مبنا جایگزین شانا نشده و دلیل 
آن نیز سخنرانی رئیس شورای ائتلاف )شانا( 
در همایش مبنا بــود و حرف از جایگزینی و 
تغییر درســت نیست. مبنا بخشی از نیروهای 
انقلاب هســتند که فعالیت خود را با همراهی 

شورای ائتلاف آغاز کرده اند.«
مشــاور قالیباف: مبنــا جایگزین 

شانا نشده است
البته برگزاری این همایش با انتقادات هم 
همراه شــد. اعضای شــورای وحدت در این 
همایش غایب بودنــد. در میان اصولگرایان، 
حمید رســایی تندترین انتقاد را به برگزاری 
همایش مبنا داشــت و اتهام کودتای قالیباف 
علیــه اصولگرایان را مطرح کــرد و گفت:» 
اگر مبنا در تقابل و رقابت با شــورای ائتلاف 
اصولگرایان نیست، چه ضرورتی آنها را به این 
نتیجه رســانده که با صرف هزینه های گزاف، 
همایشــی را با حضور تعداد قابل توجهی از 
نیروهای خود از سراسر کشور در تهران برگزار 
کنند که فقط نام و عنوانش با شــورای ائتلاف 
اصولگرایان متفاوت اســت اما در واقع همان 

شورای ائتلاف است؟!«
وی افزود:»قالیباف این پیام را به ســران 
صدرنشین شورای ائتلاف اصولگرایان رساند 
که برای انتخابات بدنه، طرفدار، نیرو و لشکر 
انتخاباتی دارد و به تنهایی قادر به انجام اتفاقات 
بــزرگ در انتخابات پیش روســت... در یک 
جمله باید گفت مبنــا، کودتای قالیباف علیه 

شاناست.«
پایداری به دنبال کرسی بیشتر

جبهه پایداری یکی از احزاب اصولگراست 
که وزن و جایگاهی قابل توجه در این جریان 
دارد. ریاســت جبهه پایداری بر عهده صادق 
محصولی اســت. یکی از چالش های اصلی 
جریان اصولگرایــی در انتخابات هایی که در 
چند سال اخیر برگزار شده است، همراه کردن 
این حزب با سایر جریان های اصولگرایی است 

که در برخی موارد این موفقیت به دست نیامده 
ولــی در آخرین لحظــات انتخابات مجلس 
یازدهم، پایداری به لیست مشترکی با شورای 

ائتلاف رسید.
صادق محصولی دبیرکل جبهه پایداری 
تعداد نمایندگان این حزب در مجلس یازدهم 
را کافــی نمی دانــد. او گفته اســت:»تعداد 
نیروهــای انقلابی در این مجلس نســبت به 
مجالــس قبلی الحمدلله خوب اســت، اما آیا 
کافی اســت؟ نه. مقایسه ای بخواهیم بگوییم 
این روند، روند خوبی است همین دُز انقلابی 
که هست موجب شده که یک سری مصوبات 
خوبی هم مجلس داشته باشد مثل طرح اقدام 
راهبــردی برای مقابله با تحریم ها، مثل بحث 

جوانی جمعیت.«
محصولی: تعداد نمایندگان جبهه 

پایداری در مجلس کافی نیست
دبیرکل جبهه پایداری درباره برنامه های 
ایــن جبهه در انتخابات  پیــش رو تاکید کرد: 
»برنامه هــا و اصول جبهه در انتخابات پیش رو 
مانند ســایر انتخابات مشخص و معین است. 
ما هیچگونه رجحانــی و اولویتی برای اعضا 
پایــداری جهت حضور در لیســت نداریم و 
هر کســی که پای نظام و ارزش ها بایستد جزء 
جبهه پایداری به حســاب می آوریم ولو اینکه 
وی عضو جبهه پایداری نباشــد. البته ما هیچ 
زمان از لیست واحد فراری نیستیم و می گوییم 
باید این گام های چهارگانه را برای رســیدن به 

یک لیست مشترک طی کنیم.«
وی ادامــه داد:» راهبــرد در یــک کلمه 
انتخاب اصلح اســت نــه اینکه صرفا به دنبال 
کسی برویم که رای آوری بیشتری داشته باشد 
اما نمره او پایین باشد. مجددا تاکید می کنم باید 
آن کســی که اصلح است را متقاعد کنیم تا به 
صحنه بیاید. ما در عین اینکه هیچگونه منعی از 
ارائه یک لیســت واحد نداریم اما در این روند 
باید ملاک ها به طور دقیق بررســی و مشخص 
و حاکم شــود و نباید اینگونه باشــد که به هر 
قیمتی یک لیســت واحد ارائه دهیم. بعبارت 
دیگر نمی توان بخاطر لیســت واحد از اصول 

و رعایت و ملاحظه شاخص ها عدول کنیم.«
جبهه پایداری همچنان بر کلیدواژه خود 
برای انتخابات یعنــی »انتخاب اصلح« تاکید 
دارد و به نظر می رسد همین کلیدواژه می تواند 

کار لیست واحد اصولگرایی را سخت کند.
شریان، رزما و ...

در جریان اصولگرا تشکل های دیگری از 
جمله شبکه یاران انقلاب اسلامی )شریان( با 
دبیرکلی ابوالقاســم جراره و محوریت حمید 
رسایی فعال هستند. به نظر می رسد شریان که 
گفته می شــود از جبهه پایداری منشعب شده 
است، منتقد جدی قالیباف خواهد بود. رسایی 
اخیرا انتقادهای تنــدی به قالیباف مخصوصا 
برای برگزاری نشست مبنا و مدیریت مجلس 

یازدهم داشته است.
الله کــرم: قصد داریم کــه هزاران 
نیروی رزمنده، ارزشی و انقلابی را به 

صحنه سیاسی بیاوریم
اخیرا هم جمعیت رزمنده مدافع انقلاب 
اسلامی )رزما( به ریاست حسین الله کرم اعلام 
موجویت کرده اســت هرچنــد هنوز موضع 
رزما درباره انتخابات خیلی روشن نیست. الله 
کرم در جلســه اعلام موجودیت رزما  تاکید 
کرد:» ما قصد داریم که هزاران نیروی رزمنده 
دوران دفاع مقدس، ارزشی و انقلابی به صحنه 
سیاسی بیاوریم تا نقش و تاثیرگذاری خود را 
مانند  دوران دفاع مقدس نشــان دهند. امروز 
جنگ ما، کنار گذاشــتن کهن ســالان سیاسی 
چهل ســال گذشته و آوردن جوانان به صحنه 
براساس بیانیه گام دوم انقلاب است.« در جمع 
اصولگرایان، شورای ائتلاف و شورای وحدت 
دو جریان اصلی محسوب می شوند که هر دو 
بر لزوم وحدت در این جریان تاکید دارند اما در 
عمل تاکنون وحدت نمود بیرونی نداشته و این 
دو جریان به صورت مســتقل در حال فعالیت 
انتخاباتی هســتند. به  نظر می رسد در صورت 
عدم فعالیت جدی اصلاح طلبان، اصولگرایان 
خیلی بر لزوم تهیه لیست واحد اصرار نداشته 
باشــند و این انتخابات برای آنها بیشتر حکم 
وزن کشِی در جریان خود را داشته باشد البته به 
شرطی که جریان اعتدال حامی حسن روحانی 

نتواند این جریان را به چالش بکشاند.

به صف شدن نمایندگان ادوار
علــی لاریجانی پــس از ردصلاحیت 
در انتخابات ریاســت جمهوری سال ۱۴۰۰، 
اصطــلاح جدیــد »خالص ســازان« را وارد 
ادبیات سیاســی کشــور کرد و مخالفان خود 
را خالص ســازان نامیــد. او اکنــون به دنبال 
ســازماندهی نمایندگان ادوار برای انتخابات 
مجلس اســت. او در انتخابات ثبت نام نکرده 
اما به دنبال نقش آفرینی در انتخابات اســت. 
لاریجانی به دلیل عدم همراهی با بخشــی از 
اصولگرایان در مخالفت با حســن روحانی، 
به تدریج از ســوی تندورهای این جریان کنار 
گذاشــته شد البته خودش هم خیلی مایل نبود 
که در ایــن جریان باقی بماند. او در انتخابات 

مجلس دهم در لیست امید هم قرار گرفت. 
بهروز نعمتی از چهره های سیاسی نزدیک 
به لاریجانی درباره نقش وی در انتخابات پیش 
رو گفته است: »حتماً یک لیست معتدل بیرون 
خواهد آمد که حالا ممکن است از اصولگرایان 
معتــدل باشــد یا احــزاب اعتدال گــرا. لذا 
مجموعه های سیاسی حتماً جلسات انتخاباتی 
بــا هم دارند و دوســتانی هم که همفکر آقای 
لاریجانی هستند با ایشــان جلساتی دارند... 
قطعاً آقای لاریجانی در انتخابات اســفند ماه 

نقش آفرینی خواهد کرد.«
۵۰۰ نماینــده ادوار بــه توصیه 

لاریجانی وارد انتخابات شده اند
منصور حقیقت پور از چهره های سیاسی 
نزدیک بــه لاریجانی هم خبر داد اســت که 
لاریجانی بــه نمایندگان ادوار مجلس توصیه 
کــرده بود که در انتخابــات مجلس دوازدهم 
شــرکت کنند. او در این زمینــه اظهار کرد:» 
واقعیت امر این است که وقتی لاریجانی با هر 
کدام از نمایندگان ادوار مجلس ملاقات می کرد 
به همه آنها می گفــت در انتخابات داوطلب 
شوید، حمایت کنید، فضای انتخابات را گرم 
کنید و حضور داشــته باشید از این رو بسیاری 
از نمایندگان ادوار مجلس حرف لاریجانی را 
گوش کردند و در انتخابات مجلس دوازدهم 

اعلام داوطلبی کردند.«
غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی در روز ۱۵ 
شهریور خبر داده بود که » مجموعه نمایندگان 
ادوار در مجالس مختلف به رهبری و هدایت 
آقای لاریجانــی در بدترین زمان تحریم ها و 
بی مهری های داخلی و فشــارهای داخلی و 
خارجی بازهم کشــور را نسبت به اکنون بهتر 
اداره کردند. ایــن نمایندگان ادوار که نزدیک 
به ۵۰۰ نفر هســتند به مســاله انتخابات ورود 
کردند کســانی هستند که بر اساس خواست و 

نیاز مردم ثبت نام کردند.«
با این اوصاف ارائه یک لیست انتخاباتی 
از ســوی نماینــدگان ادوار مجلس که مورد 
حمایت لاریجانی باشد، دور از انتظار نیست.

در این بین اختلاف هــا و درگیری های 
جبهــه پایداری با علــی لاریجانی در مجلس 
دهم دوباره بازســازی شــده است. منصور 
حقیقت پور اتهاماتی درباره ثروت محصولی 
دبیــرکل جبهه پایــداری و همچنین حضور 
نیروهــای این جبهــه در مراکز مختلف نظام 
انجام داده که این اظهارات با شــکایت صادق 
محصولی همراه شــد. به نظر می رسد که این 

دعواهای سیاسی ادامه دار خواهد بود.
وزیر کشور با اشــاره به بیانات 
اخیر رهبر انقلاب:همه طیف ها و سلایق 

را تا این مرحله در انتخابات داریم
احمــد وحیــدی در حاشــیه جلســه 
پاسخگویی به تماس های مردمی در گفت وگو 
با خبرنگاران درباره بیانات اخیر رهبر انقلاب 
در امر انتخابات گفــت: بیانات رهبر انقلاب 
درباره انتخابات بســیار کلیدی و مهم  بود  و با 
راهنمایی و تدابیر ایشان ان شاالله حرکت خیلی 

خوبی را در این حوزه خواهیم داشت.
وی  با اشــاره به بحــث اهمیت مجلس 
خبرگان و مجلس شــورای اســلامی، افزود: 
جایگاه این دو مجلس در بیانات رهبری تعیین 
و تببین شد و مولفه چهارگانه ای که در ابتدای 
ســال تاکید کرده بودنــد  را هم بیان فرمودند. 
مشارکت پرشور، رقابت واقعی، امنیت کامل و 
سلامت جزو کلیدواژه های اصلی بود که ایشان 

به ما یادآور شدند.
وی افزود: در حال حاضر منتظر حرکت 
مهمی هستیم که توسط همه دستگاه ها و عموم 
مــردم در این حوزه اتفاق بیفتد؛ همه در میدان 
باشند و همه بدانند که مشارکت قوی و گسترده 
، یعنی ایران قوی ، یعنی امنیت کامل یعنی عزت 
و تعالی کشــور . بویژه نقطه تحول که ایشان 
در بیاناتشان اشــاره فرمودند که مشارکت در 
انتخابــات می تواند یک نقطه جدید بر مبنای 
تحول باشــد و همگان باید بــرای تحقق آن 

تلاش کنیم.
وزیر کشور گفت : وزارت کشور هم در 
این زمینه مســئولیت اجرایی دارد که به خوبی 
انجام می شــود و سایر دستگاه ها و جناح های 
مختلف هم باید بیایند و در این زمینه مشارکت 
کنند در حال حاضر زمینه آن فراهم است باید 
همه دلســوزان و فعالان اجتماعی اقتصادی و 
فرهنگی پا در میدان بگذارند تا شاهد مشارکت 

پرشور باشیم.
وحیدی ادامه داد: ما تا این مرحله از همه 
طیف های سیاسی و ســلایق را در انتخابات 
داریــم البته نتیجه نهایی ۱۴ دی ماه توســط 
هیات نظارت اعلام می شــود و داوطلبان می 
توانند فعالیت خود را جدی تر دنبال کنند. رهبر 
انقلاب هم در بیانات فرمودند که همه جناح ها 
و گروها و سلایق  باشند و ان شاالله زمینه رقابت  

واقعی مدنظر رهبری فراهم شود.
وی گفــت:  در حــال حاضــر کار در 
مرحله نظارت هیات های اجرایی قرار دارد  و 
مسئولیت برعهده آن هاست اما آنچه که بطور 
کلی مطلع هستیم روند کار روند خوبی است  
و چنانچه بعد از  اعلام نتایج در ۱۴دی داوطلبی 
به هر دلیلی  اعتراضی داشته باشد فرصت برای 
ثبت اعتراض دارد و مجددا بررســی خواهد 

شد.
وزیر کشور درباره  انتخابات الکترونیک 
گفت: انتخابات الکترونیک مراحل و گام های 
مختلــف دارد که یکــی از گام های آن حوزه 
احراز هویت است که در این زمینه الکترونیکی 
خواهد بود امــا در اخذ رای  و حوزه های که 
امکان الکترونیکی آن را داریم در حال مذاکره 
اســت و این که تهران باشد یا جای دیگر هنوز 

قطعی نشده است.

اگرچه این تشکل ها بر اهمیت وحدت در جریان اصولگرا تاکید دارند اما فعلا در حال فعالیت درونی خود بوده و به نظر می رسد اگر از سوی رقیبان احساس خطر نکنند، بدشان نمی آید بین خودشان وزن کشِی کنند تا 
مشخص شود این بار وزن کدام جریان و تشکل بیشتر است.

انتخابــات الکترونیــک مراحل و گام هــای مختلف دارد که یکــی از گام های 
آن حــوزه احراز هویت اســت کــه در این زمینــه الکترونیکــی خواهد بود 
امــا در اخــذ رای  و حوزه های کــه امــکان الکترونیکی آن را داریــم در حال 
مذاکره اســت و این که تهران باشــد یا جای دیگر هنوز قطعی نشــده اســت.
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